

Principal Asset Management Company (Asia) Limited
信安資金管理(亞洲)有限公司
Unit 1001-1002, Central Plaza
18 Harbour Road
Wanchai, Hong Kong
Tel 852 3519 2000 Fax 852 3519 2005
www.PrincipalAM.com



29 September 2023

Dear Customer,

RE: Relocation Notice of Principal Asset Management Company (Asia) Limited (“Company”)

Please be informed that with effect from 24 October 2023, the registered office of the Company will be changed to 29/F, Sun Hung Kai Centre, 30 Harbour Road, Wanchai, Hong Kong. The current branch office of the Company at 30/F, Millennium City 6, 392 Kwun Tong Road, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong will remain unchanged. Our telephone number and fax number will be changed to 2827 1628 and 2827 1867, respectively.

If you have any queries relating to the above, please contact us at 2117 8383.

Principal Asset Management Company (Asia) Limited

2023年9月29日

親愛的客戶：

有關: 信安資金管理（亞洲）有限公司（「本公司」）的搬遷啟事

謹此通知，自2023年10月24日起生效，本公司的註冊辦事處將更改為香港灣仔港灣道30號新鴻基中心29樓。本公司現時位於香港九龍觀塘觀塘道392號創紀之城6期30樓的分行辦事處將維持不變。我們的電話號碼及傳真號碼將分別更改為2827 1628及2827 1867。

如閣下對上述事宜有任何疑問，請致電2117 8383與我們聯絡。

信安資金管理（亞洲）有限公司